

Blue voyage

Selection & Text: Lilian Peter



① The best on top: Trendy trilby

risa.ch, ca./approx. EUR 186

Hut ab! Die Hutwerkstatt Risa begeistert seit mehr als einem Jahrhundert mit traditionellem Handwerk. Das Geheimnis ihres Erfolgs: Neben den zwar alten, aber aussergewöhnlich tüchtigen Maschinen arbeiten die Hutmacher mit Detailliebe und Sorgfalt an den jährlich 9000 hergestellten Kopfbedeckungen. Sei es der klassische Zylinder oder der top-moderne blaue Trilby, im Atelier in Basel werden Hutträger fündig.

Hats off! The Risa millinery manufacture has used traditional hat-making techniques for over a century and machines which are equally old but no less efficient for it! But the real secret of its success are the hat-makers who work with the utmost care and attention to detail on the 9,000 items of headgear which leave the atelier in Basel every year. From classic top hat to ultra-modern blue trilby, hat lovers are sure to find something here.

② Stay hydrated: Classy bottle

sigg.com, ca./approx. EUR 18

Sigg bottle: Nicht ohne Grund gehört sie zur permanenten Ausstellung des Museum of Modern Art (MoMA) in New York. Früher nur unter Alpinisten und Wanderern bekannt, ist die weltberühmte Aluminiumflasche heute nicht mehr bloss Trinkgefäß, sondern auch begehrtes Mode-accessoire und Sammlerstück. Wichtig für unterwegs: Der praktische Drehverschluss bleibt dicht – auch bei kohlensäurehaltigen Getränken.

Sigg bottle: There are many good reasons why it is part of the permanent exhibition at the Museum of Modern Art (MoMA) in New York. Formerly a well-kept secret amongst mountaineers and hikers, the world-famous aluminium bottle is no longer regarded as a simple drinking system, having become a sought-after fashion accessory and collector's item too. Vital when travelling: The handy twist cap is truly leakproof – even with fizzy drinks.

③ Let it rain: Handy umbrella

knirps.ch, ca./approx. EUR 65

Im Regen stehengelassen werden? Mit dem Leaves-Regenschirm von Knirps passiert das nicht. Vom überschlagssicheren Schirmdach, das einer Windgeschwindigkeit von 140 km/h standhält, bis hin zu seinem leichten Gewicht überzeugt der Schirm auf ganzer Linie und passt auch in die kleinste Tasche. Und wer lieber mit grünem Schirm reist: Auf Anfrage werden auch individuelle Modelle angefertigt.

Left standing in the rain? No fear of that happening with this Leaves umbrella by Knirps. From the windproof umbrella canopy, designed to withstand winds of up to 140 km/h, through to its lightweight construction, this umbrella is an all-round winner and will fit inside even the smallest bag. Should you prefer green, custom-made models are available on request!

A photograph of a woman in a green coat holding a blue umbrella, standing next to a silver Mercedes-Benz EQC SUV. The background shows a gravel path and some trees.



EQC 400 4MATIC, 408 HP (300 kW), including custom equipment (designo diamond white bright paint, AMG Line package, 53,3 cm (21") light alloy wheels with AMG multi-spoke design, designo interior upholstery in platinum white/black, package with 360° camera, aluminium-look running boards with rubber studs, sliding sunroof, heated driver and passenger seats, ambient lighting, Burmester sound system, etc.). Leasing example: Term: 48 months, effective annual interest rate: 0,9%, first major instalment: CHF 25.500,-, instalment from the second month onwards: CHF 500,-, final payment: CHF 10.000,-. Registration must be completed by 30.6.2020. Non-binding price recommendation. Subject to change.

The new
Enjoy ele

Experience your first test drive
Mercedes-Benz. Discover the thrill of e
amazed by the range of advanta
has to offer and enjoy an attractive leas